
Information gällande förslag om försäljning av Bystugan

Nedansjö IK har under flera år haft svårt att finansiera drift och underhåll av
Bystugan. Utöver ekonomin finns tyvärr inte tillräckligt med ideella resurser för de
arbetsinsatser som behövs för att byggnaden ska fungera och vara till nytta för
föreningen. Mot den bakgrunden föreslår styrelsen att fastigheten säljs men att
föreningen samtidigt tecknar hyresavtal för de lokaler som används för gym och förråd.

Sponsring, kommunala bidrag och ideellt engagemang är avgörande för verksamheten i
Nedansjö IK. För de kommunala bidragen behövs framförallt verksamhet för barn och
ungdomar över 7 år. Förutsättningarna för detta försämrades i och med att skolan lades ner.
Samtidigt minskar intresset att engagera sig i föreningen om det mesta av arbetet måste gå till
eftersatt underhåll på byggnader och anläggningar.

En försäljning av Bystugan skulle kunna ge bättre ekonomi och en arbetsinsats som passar
bättre i en liten förening.

Styrelsen har haft dialog med spekulanter som visat intresse för köp av fastigheten. Det finns
nu ett förslag som innebär försäljning till en lokal aktör och att föreningen sedan får hyra
lokalen för gymmet och de delar av källaren som används för gräsklippare och
skoterförvaring.

Styrelsens förslag är att genomföra försäljningen eftersom det skapar förutsättningar för att
kunna behålla och utveckla IP, elljusspåret, isbanan och verksamheten i övrigt. Köpesumman
vid en eventuell försäljning skulle även kunna bli ett viktigt startkapital för att på sikt skapa
mer ändamålsenliga lokaler vid IP.
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